
 

  

 

 

VERSLAG VERGADERING SCHOOLRAAD :  

Maandag 3 juni 2024 om 20u00 

 

Aanwezig: Armand Konings, Nicole Mattheeusen, Sanne Peeters, Valerie Thomas, Jeroen Tetaert 

(voorzitter), Bie Geeraerts, Jef Van den Bergh (Schepen voor onderwijs), Koen De Muyter (directeur), 

Christel Van Ginneken (secretariaat) 

Verontschuldigd: Sabine Vermeersch 

1. Goedkeuring vorig verslag 

De voorzitter heet iedereen welkom op de laatste vergadering van dit schooljaar 

Er zijn geen opmerkingen bij het vorig verslag van 4 maart 2024. 

Toelichting: 

• Bao-Decreet: De directie van Muzarto vroeg om uitgenodigd te worden op de volgende 

onderwijsraad om een woordje van toelichting te geven bij het Bao-Decreet. De directie van Kadrie 

meldt dat er nog geen onderwijsraad heeft plaatsgevonden en dat hij Sabine Vermeersch tijdig zal 

inlichten over de data van een volgende vergadering. 

Op GBS Maatjes gaan ze volgend schooljaar van start met een kinderkoor. Voor Kadrie wil Muzarto 

dit ook uitwerken tegen september 2025. 

• Voor- en naschoolse opvang Ferm: De directies van de Kalmthoutse basisscholen hebben rond de 

tafel gezeten met de verantwoordelijke van Ferm en de gemeente rond de werking van de 

kinderopvang. Ferm heeft de bezorgdheden van de scholen ernstig genomen. De 

verantwoordelijke heeft nu gezorgd voor een vast team op Kadrie en duidelijke afspraken.  

 

 

2. Aanpassingen schoolreglement 2024-2025 

De aanwezigen hebben per mail het schoolreglement reeds ontvangen. De decretale wijzigingen staan in het 

geel gearceerd: 

In onderstaande artikels zijn er wijzigingen aangebracht: 

Artikel 4: Toelichting: Vlaams detentiecentrum, voorziening veilig verblijf, dienst met onderwijsbehoeften, 

afzondering, fixatie. 

Artikel 23: Het getuigschrift niet toekennen  

Artikel 27: Tijdelijk onderwijs aan huis (TOAH) 

Artikel 44: Algemeen rookverbod  

Artikel 48: Deconnectie 

 

 



 

 

Opmerking:  

Wat gebeurt er bij een overtreding van Artikel 44: Algemeen rookverbod? 

Na herhaaldelijke verwittigingen kan de school beroep doen op de politie.  

3. Lestijden 

Lagere school: Het aantal lestijden blijft zo goed als ongewijzigd. We hebben door de stijging van het 

leerlingenaantal iets meer zorguren ter beschikking ten opzichte van vorig schooljaar. (van 24/24 naar 32/24) 

 

Kleuterschool: Status quo van het aantal lestijden. We hebben ook voldoende zorguren om een goede 

zorgwerking uit te bouwen. 

 

Levensbeschouwelijke vakken:  

De meest gevolgde cursus is vanaf volgend schooljaar NCZ. Wij kunnen 14/24 uren inrichten.  

De berekening van de meest gevolgde cursus godsdienst, niet-confessionele zedenleer of voor de cursus 

cultuurbeschouwing gebeurt per vestigingsplaats als volgt: 

Aantal lln. op teldag  Aantal cursussen  Aantal lestijden  

Tot en met 24 lln.  1 cursus  2 lestijden  

Vanaf 25 lln.  2 cursussen  4 lestijden  

Vanaf 40 lln.  3 cursussen  6 lestijden  

Vanaf 55 lln.  4 cursussen  8 lestijden  

Vanaf 70 lln.  5 cursussen  10 lestijden  

Vanaf 90 lln.  6 cursussen  12 lestijden  

Vanaf 115 lln.  7 cursussen  14 lestijden  

Vanaf 140 lln.  8 cursussen  16 lestijden  

 

Na de verdeling van de aanvullende lestijden van de meest gevolgde cursus bij de start van het schooljaar 

worden voor de minder gevolgde cursussen aanvullende lestijden toegekend. 
 

Administratie/beleidsondersteuning: 

Stijn Van Oevelen gaat zo goed als zeker vanaf september een andere uitdaging aan buiten het onderwijs. We 

zijn intern al begonnen met de zoektocht naar een waardige opvolger.  

 

 

Alle personeelsleden kunnen binnen Kadrie aan de slag blijven. De definitieve personeelsformatie kan pas 

kenbaar gemaakt worden als alle ambten ingevuld zijn. Door het vertrek van Stijn kunnen er nog enkele 

verschuivingen plaatsvinden.  

We streven er naar om de personeelsformatie tegen eind juni te communiceren aan de ouders in ons Kadrietje. 

 
 

 

 

 



 

 

4. Professionaliseringsplan 

Studiedag op vrijdag 27 september 2024: 

Voormiddag: Workshop Questi 

We gaan op 1 september 2024 overschakelen van schoolplatform binnen onze zorgwerking. 

Momenteel werken we met Broekx voor zowel de leerlingen- en personeelsadministratie als het 

leerlingenvolgsysteem. Aangezien wij van dit laatste niet tevreden zijn, zijn we op zoek gegaan 

naar een nieuw leerlingvolgsysteem “Questi. Dit systeem is gemaakt door een leerkracht lager 

onderwijs en zorgcoördinator. Om de leerkrachten wegwijs te maken met het nieuwe systeem 

organiseren we verschillende workshops rond het leerlingvolgsysteem. Ook het maken van de 

agenda wordt aangeleerd zodat ze meteen aan de slag kunnen. 

Namiddag:  

13u-14u: Personeelsvergadering 

14u-15u: Zorgvergadering – Afspraken rond het gebruik van Questi in onze zorgwerking 

 

Studiedag op woensdag 29 januari 2025: 

Kleuterschool: De leerkrachten van de kleuterschool gaan samen met Saar Steverlinck 

(https://www.pxlexperts.be/onderzoeker-van-de-maand-91-saar-steverlinck/) aan de slag rond een 

krachtig taalbeleidsplan in de kleuterschool. 

Lagere school: 

Workshop Wiskunde/Nederlands: Welke aanpassingen zien we nodig binnen onze huidige werking 

zodat we de nieuwe elementen/leerlijnen van Leerlokaal kunnen integreren in onze methode naar 

het schooljaar 2025-2026? 

 
Studiedag op maandag 17 maart 2025 

Deze studiedag is nog niet concreet ingevuld:  

Mogelijke werkpunten: Implementatie van Leerlokaal, werken rond evalueren/rapporteren, nieuw 

platform Questi, bouwdossier, sessie van Saar Steverlinck…. . 

 

5. Update renovatie Kadrie 

De directie toont de actuele bouwplannen. Hij geeft hierbij een gedetailleerde uitleg. 

Het aanbestedingsdossier is zo goed als rond en moet voor 1 juli goedgekeurd worden op het schepencollege. 

Een medewerker van het architectenbureau Studio Noord is voltijds bezig om dit project tot een goed einde te 

brengen.  

Gelijkvloers: 

• Klassen van L5 en L6 verhuizen naar de zolder. De leerlingen van L3 en L4 verhuizen naar deze 

klassen 

• De klassen van L3 worden omgevormd tot één ruimte voor de voor-en naschoolse opvang en 

refter 

• De klassen van L4 worden leraarslokaal 

• De huidige toiletten worden omgevormd tot een traphal met lift 

• De toiletten komen op de plaats van de kleedkamers 

• In de gang van L1 en L2 verdwijnt de leraarskamer en komt een extra zorgklas tussen de twee 1ste 

leerjaren. Dit kadert in “de zachte overgang van kleuter naar lager”. Sanne, zorgcoördinator 

kleuterschool, geeft hierbij een woordje uitleg. 

• Keuterschool: fietsenhok wordt verplaatst 

https://www.pxlexperts.be/onderzoeker-van-de-maand-91-saar-steverlinck/


 

 

1ste verdieping: 

• Leeshoek 

• Klassen L5 en L6 

• Zorgruimte 

2de verdieping = ruimte boven de turnzaal 

• Fotoclub = gedeelde ruimte met school 

• Belevingsruimte/polyvalente ruimte/vergaderruimte/….. 

 

De aanvang van de werken zijn voorzien in de zomervakantie van 2025. Er zal gestart worden met de 

traphal en de toiletten. 

 

6. Varia 

De schepen van onderwijs heeft een mail ontvangen i.v.m. de verkeersveiligheid op de parking in de 

Foxemaatstraat. De kinderen dienen gebruik te maken van de omliggende voetpaden en niet achter de 

auto’s door te lopen. Dit zorgt voor gevaarlijke situaties.  

De directie zal het verkeersveiligheidsplan op de parking en in de omgeving van de school grondig 

toelichten aan de ouders bij aanvang van het nieuw schooljaar. 

 

Afgelopen woensdag heeft de politie op eigen initiatief een controle gehouden op het dubbel parkeren in 

de Foxemaatstraat/parking Kadrie. De ouders die fout geparkeerd stonden werden berispt.  

Oplossing van het probleem: 

Ouders kunnen gebruik maken van de parking aan het sportpark of al fietsend naar school komen. 

 


